
Szanowni Państwo.

Aktualna sytuacja epidemiczna w kraju i na świecie wymusiła istotne zmiany zasad funkcjonowania
w życiu społecznym i zawodowym. W związku z tym MAWI FOTO dokonała szeregu zmian 
organizacyjnych, aby sprostać nowym wymaganiom. To sprawia, że możemy kontynuować 
fotografię szkolną, która niezmiennie pozostaje naszą wielką pasją. Czynimy to, pełni optymizmu i 
nadziei na przyszłość.  

Wraz z rokiem szkolnym 2020/2021 wkraczamy w nowy system pracy podczas sesji zdjęciowych.

Po licznych konsultacjach ze środowiskiem oświatowym, bazując na zebranych opiniach oraz 
naszym kilkudziesięcioletnim doświadczeniu, przeanalizowaliśmy wiele opcji procesu 
fotografowania. Dzięki temu powstały dodatkowe jasne procedury, adekwatne do obowiązujących 
obostrzeń. Fotografowie przeszli dodatkowe szkolenia w zakresie zasad bezpiecznego 
przeprowadzania sesji zdjęciowych, a czynności z tym związane będą ograniczone do minimum, 
tak aby odbywało się szybko i sprawnie.

Chcielibyśmy przedstawić Państwu naszą nową ofertę oraz uzgodnić możliwości jej realizacji, tak 
aby wszyscy mogli czuć się bezpiecznie i komfortowo. Poniżej udostępniamy Państwu opis 
procedury bezpiecznego fotografowania.

W związku z nowymi zasadami organizacji pracy w placówkach oświatowych spowodowanymi 
stanem epidemicznym,wprowadziliśmy kilka zmian dotyczących formy fotografowania jak i 
dostosowanej do tej sytuacji oferty zdjęciowej.

Zbliżanie fotografa do dzieci i personelu ma być utrzymane w zachowaniu dystansu min. 1,5 metra.
Fotograf powinien mieć wyznaczone miejsce do sesji zdjęciowej przez dyrektora placówki.

Największa zmiana polega na rezygnacji z fotografowania tradycyjnego zdjęcia grupowego 
i zdjęcia towarzyskiego, gdzie trudno było by utrzymać separację między dziećmi. W roku 
szkolnym 2020/2021 wykonywane będą tylko zdjęcia indywidualne (wyjątkiem będzie 
fotografowanie na jednym ujęciu rodzeństwa, ale tylko po uprzednim wskazaniu przez 
nauczyciela). 

Dla nas wszystkich najważniejsze jest zdrowie i bezpieczeństwo Państwa oraz dzieci. Dlatego 
dochowamy wszelkich starań, aby w zaistniałej sytuacji zrealizować sesję zdjęciową z 
zachowaniem obecnie obowiązujących wymogów sanitarnych.

Z poważaniem,

Zarząd Mawi Foto 


